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Abstract (en)
The fixture unit for a window or door can be fitted to an arch frame (1) and a pane or panel frame (2). It has a curve guide comprising a control curve
(10) in which a guide pin (8) engages. By means of the curve guide, the pane or panel frame and the arch frame are movable relatively to each
other. A spring component is provided, which presses the pane or panel frame into a set position away from arch frame. On the arch frame, a seal
(4) is provided which locates on a stop of the pane or panel frame. Also, a further seal (3) is provided on a projection of the panel or panel frame,
which locates on the arch frame. The two frames are connected with each other in an inner intermediate space by fixture parts. For this, in a groove
(6) on the arch frame a fixture part (7) is held, on which the guide pin (8) projects upwards. The fixture part is firmly fitted on the arch frame and is
not movable along the groove.

Abstract (de)
Eine Beschlagseinheit für Fenster oder Türen, die an einem Blendrahmen (1) und einem Flügelrahmen (2) montierbar ist, umfasst eine
Kurvenführung, die eine Steuerkurve (10) und einem in oder an die Steuerkurve (10) eingreifenden Führungszapfen (8) aufweist, wobei mittels
der Kurvenführung Flügelrahmen (2) und Blendrahmen (1) relativ zueinander bewegbar sind. Erfindungsgemäß ist ein Federelement (20, 30, 40)
vorgesehen, das den Flügelrahmen (2) in einer abgestellten Position von dem Blendrahmen (1) wegdrückt. Dadurch wird gewährleistet, dass eine
Federkraft Blendrahmen und Flügelrahmen gegeneinander vorspannt, sodass ein unbeabsichtigtes Hin- und Herbewegen des Flügelrahmens (2) in
dem Blendrahmen (1) vermieden wird und ein optimierter Bewegungsablauf erreicht wird. <IMAGE>
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